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Hamahiru urteko ibilbidearen ostean, 
Bañera elkartea desagertu egingo da
UBANE MADERA

Jasotako azken berrien 
arabera, Bañera Kiroi Elkartea 
betirako desagertuko da. 
Elkarteko presidente Josu 
Bideburuk baieztatu digu ez 
dela inor agertu elkarteaz 
arduratzeko gertu dagoenik. 
Hortaz, elkartea desegin 
egingo dute laster.

Opor aurretik  zeuden beldurrak 
konfirm atu egin d ira orain: inor 
ez dago gertu Bañera Kirol Elkar
teaz arduratzeko. Hala jakinara- 

. zi digu elkarteko presidente Josu- 
Bideburuk. Martxoan, denboral
dia bukatzear zegoelá jakinarazi 
zuten Bañerako zuzendaritzak 
(Josu Bideburuk eta Alfonso del 
Campok) taldea uzteko asmoa 
zutela. Edozelan ere eta taldeko 
kirolari eta entrenadoreek aurre- 
ra  jarraitzeko gogoa zutela-eta, 
deialdia egin zuten euren ordez- 
koak aurkitzeko. Maiatzaren 31ra

arteko epea em an zuten horreta
rako, eta ezer ere ez. E lkarteari 
beste aukera bat emateko, luza- 
tu  egln zuten epea eta hala ere ez 
zen inor agertu. la  sei hilabete 
pasatu d ira harrez geroztik eta 
inork ez die erakutsi lan  hori har
tzeko asmo seriorik.

Gauzak hórrela, zuzendari
tzako bi kideek lehenago hartu- 
tako erabakia berretsi eta beste- 
lakorik ez bada, taldea desegin egin 
beharko dutela esan digute. Hala, 
Arabako Foru Aldundiarekin eta 
areto futboleko federazioarekin 
harrem anetan jarriko  dira laster, 
taldea behin betiko desegiteko.

Bañera K iw i 
Elkartearen 

gidaritza hartzeko 
gertu dagoenik ez 

da agertu

KIROU\RIAK-ETA TRISTE
Josu Bideburuk esan digunez, 
taldeko neska-mutilak triste  dau
de egoera horren aurrean, lane- 
rako norbait aùrkituz gero, gus
tu ra  asko egingo zutelako au rre 
ra. Horrez gainera, gaur egun 30 
babesle eta 70 bat bazkide ditu 
Bañera Kirol Elkarteak.

HAMAHIRU URTEKO IBILBIDEA
H am ahiru urteko ibilbidea egin 
du  B a ñ e ra  K iro l E lk a r te a k ; 
1991ko m artxoaren 6tik 2004ko 
irailera arte. Urte horietan  guz- 
tietan jardun  dute lanean Josu 
Bideburuk eta Alfonso del Cam
pok, eta nekatuta daudela-eta h ar
tu  zuten taldea uzteko erabakia.

Urte luzez senior mailakoekin 
ibili d ira Bañerakoak eta halen 
taldea desegin zenean, eskolako 
imieekin hasi ziren. Gaur egun 
hala zebiltzan, ikaslez osatutako 
b i ta ld e  z e u d e n  B a ñ e ra re n  
barruan: m utilen talde bat eta 
nesken beste talde bat.

A laiak  E rre tira tu  E lk a r te a re n  
eg u n a  ospatuko  d u te  ira ile a n
U.M.

. Alaiak Erretiratu Elkartearen 
eguna ospatzeko ekitaldiak 
antolatu dituzte irailerako.
Hain zuzen ere, irailaren 10ean,
11 n, 15ean eta 16an izango 
dira ekimenak: txangoa, 
elkarteko bazkideen bazkaria, 
osasunaren gaineko hitzaldia 
eta diaporama, besteak beste.

Esandako moduan, gaur, bari
kua hasi d ira ekitaldiak. Txangoa 
egin dute Iruñera, 09:00etan ate- 
ra ta  A ram aiotik. Hango kate- 
dralari bisita egin diote; gero aide 
zaharrean txikiteoa egin dute eta

^ horren ostean bazkaria, musika 
eta guzti.

BAZKIDEEN BAZKARIA
vf Berriz, bihar, zapatua, meza esan- 

go dute 13:00etan, eta 14:00etan 
Alaiak elkarteko bazkideek baz
karia  egingo dute. Elkarteko pre

sidente Jab ier Uribarrenek esan 
digunez, bazkal ostean sariak  
banatuko dizkiete elkarteko nagu- 
sienei, orain -arte saririk  jaso ez 
dutenei.

OSASUNAREN GAINEKO BERBALDIA
Eta hurrengo astean, eguaztene- 
an, osasunaren gaineko hitzaldia 
iz a n g o  da k u l t u r a  e tx e a n , 
17:00etan basita. Aramaioko medi- 
ku Jabier Españak eman behar 
zuen hitzaldia, baina ezin duela- 
eta, haren partez Juan  Kruz Gar- 
tzia Kortazar medikuak emango

Besteak beste, Juan 
Kruz Gartzia 

Kortazar medikuak 
osasunaren gaineko 
berbaldia egingo du

dù hitzaldia. Oro har, pertsona 
nagusien osasunaren gaineko ber
baldia izango da (elikadura, pase- 
oak...), baina edozein joan ahai da 
entzutera.

E ta  bukatzeko , eguenean, 
hilak 16, m aien ibilbidearen gai
neko diaporama i2ango da kultu
ra  etxean, 17:00etan hasita. Patxi 
Sanchez gasteiztarrak egingo du 
diaporama. Eta Jab ier Uribarre
nek esan digunez, aurreneko aldig 
da elkartearen eguna ospatzeko 
halako zerbait egiten dutela.

URRIKO AZKENEKO ASTELEHENA
Bestalde, Alaiak elkartearen  
egunaren  ospakizunaz gain, 
elkarteko presidenteak adierazi 
digu dagoeneko hasi direla pres
tatzen urriko azkeneko astele- 
henerako txangoa. Ohitura dute 
Gemikara bidaia egiteko egun 
horretan eta aurtengoa ere pres
tatzen hasi direla jakinarazi nahi 
izan digute.

Elkarteko kirolariak-eta gertu leudeke elkartean jarraitzeko.

Oraingo astean zabaldu 
dute Udal Kiroldegia
U.M,

Iragarritakoa bete età oraingo 
.astean zabaldu dute berriro 
ere Udal Kiroldegia. Nahiz eta 
enpresa berri batek hartu 
kiroldegiaren ardura, Mertxe 
Mondragon alkateak adierazi 
digunez, orain arteko ordutegi 
bera izaten segituko du. 
Edozelan ere, eguneroko 
erabilerak zehaztuko du hori.

H erritar askok, batez ere gazte- 
txoenek pozik iküsiko dituzte 
berriro ere zabalik Udal Kirolde
giko ateak. Izan ere, kiroldegiaren 
kudeaketa esleitu eta gero, orain
go astean zab^du dute.

ATZERAPEN TXIKIA

Berez, oraingo asteko astelehene
an zabaldu behar ̂ uten kiroldegia, 
baina alkateak jakinarazi digu
nez, lan batzuk egiten ibili dira eta 
bi egunez, garbiketa lanak égin 
behar izan dituzte. Horrexegatik

ezin izan dute udal zerbitzu hori 
lehenago zabaldu.

GASTEIZKO ENPRESA
Gasteizko Eko enpresari esleitu dio 
Udalak kiroldegiaren kudeaketa. 
Mertxe Mondragonek esan digu
nez, esleipen horren arabera, dato
zen bi urteotan jardungo dute gas- 
teiztarrek lan hori egiten.

Kudeaketa berriak ekarriko 
•dituen aldaketen g a i n e a n ,  .berriz, 
adierazi digu ez dutela aldaketa- 
r ik  egiteko asmorik; hau da, orain 
arteko egutegiarekin eta ordute- 
giarekin segitzeko asmoa dutela 
betiere, kiroldegiaren erabüerak 
kontrakoa esalen ez badu.

BUROKRAZIA KONTUAK
Bestalde, kiroldegia horrenbes e 
denboran itxita egotearren zen
bait herrita rren  kexuak dire 
eta, alkateak esan digu hala
dela, denbora luzez egon 
ta, baina burokraziaren 
gertatu dela hori.

delaitxi-

eraginez
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OSASUNA / WRR'ALOiAK
Osasanetxeaitxandak)................... 945 44  53 40

S ......................................................... 945 44 5003

................................................. 945 44 50 16

EitzaifltzaiAnasate).......................... 943 79 71 99

5unftzs Goma (Legutio)................... 9 4 5 4 5  52 52

San Martin Eskola................................ 9 4544  50 04

Tsiaeiaautobusak.............................945 44 50 33

................................945 44 53-35

................................ 945 44 50 83

ZuiitoE^ualdea................................... 945 43 01 67

SuhiltzaileakiZuMlaga)...................  943 78 28 00

ABRASATE A R A M A I O G A S T E I Z

07:00 0 7 :1 5 0 8:00

10:00* 1 0 :15

11:00 1 1 :1 5

12:00’ 1 2 :1 5 * 13 :0 0

15:15 15:30 1 6 :1 5

17:20 17:3 5
18:30* 18:45
20:30 20:45 2 1 :2 5

21:00’ 2 1 :1 5

GASTEIZ A R A M A I O A R R A S A T E
07:5 0 08:05

08:15 09:00 0 9 :15
1 0 :1 5 * 10:30
1 1 :1 5 1 1:3 0

13:10 13:55 1 4 :1 0
16:20 17:0 5 1 7 :2 0

17:3 5 1 7 :5 0
18 :4 5 * 19:00

19:30 20:00 2 0 :15

CHARRA: iartxoa duten ofduetan eskaeraren 
aiáKrako zerbitzua eskaintzen dute.
Auzoetako bizilagunei zuzendutakoa da, eta 
«jtobusa erabili gura badute, bezperan deitu 
beharko dute honako zenbaki honetara:
629 54 59 23

BARIKUXOZINEMA
Oraingoan, Peter Webber 
mzendariaren La Joven de 
la Perla filma emango dute. 
91 minutuko dram a da, 
Erresuma Batukoa.

TESTU LIBURUAK EROSTEKO
Irailaren lean hasi da 2004- 
2005 ikasturterako testu  
liburuak erosteko Aldun- 
diaren laguntzak eskatzeko 
epea.Urriaren 15era arteko 
astia izango da horretarako. 
Honako hauek dira baldìn- 
tzak; Haur Hezkuntzako 
bigarren zikloko eta Lehen 
Hezkuntzako edo Derrigo- 
iTezko Bigarren Hezkuntza- 
ko edozein mailatan 2004- 
2005 ikasturterako m atriku- 
latuta dagoen edozein 
linieren gurasoek zein 
tuioreek eska ditzakete 
laguntzok. Horretarako, 
Araban erroldatuta egon 
Charra dago; eskatzailea- 
fen nortasun agiriaren edo 
Pasaportearen eta fam üia 
»buruaren fotokopia 
eraman beharra daude; 
üíaslearen erroldatze 
2^ula 2004an eguneratuta 
^an beharra dago; 2004-2005 
ikasturteko m atrikularen 
wdainagiria aurkeztu 
^ t o a  dago, età liburuen
laKturaor^inalakere.

Aste bukaeran, Eguzkierripako jaiak 
eta Andra Mari kofradiaren eguna
UBANE MADERA

Bariku iluntzean hasi eta 
domekan bukatuko dira 
Eguzkierripa auzoko Andra 
Mari jaìen ospakizunak. Haia, 
barikuan eta zapatuan auzota- 
rrek antolatutako ekimenak 
ìzango dira; eta dcmekan, 
berriz, Ibabeko Andra Mari 
kofradiak antolatutakoak.

A uzotarren arteko afariarekin 
hasiko dira Eguzkierripako jaiak, 
bariku gauean. Azken urteotan 
moduan, auzoan elkarterik  ez 
dutenez, kalean egingo dute afa- 
r i  hori. Zapatuan, berriz, Eguz- 
kierripan izango da jaia. Eguer- 
dian meza esango dute Andra 
M ari erm itan eta gauerako dan- 
tza saioa prestatu dute Gardoki 
anaiekin. Besteak beste, horri 
guztiorri laguntzen, barra mun- 
tatuko dute auzotarrek, edariak 
saitzeko.

IBABEKO ANDRA MARI KOFRADIA
Eta domekan, Ibabeko Andra 
M ari kofradiaren eguna izango

Zapatuko eta domekako ospakizunak Andra Mari ermitan egingo dituzte.

da. Kofradiako presidente Adrian h il diren kofradiako bi kideen
Abarrategik jakinarazi digunez, alde. H orren ostean, ham arreta-
hasteko, meza esango dute errai- koa egingo dute eta ondoren, urte- 
tan, 13:00etan, bereziki au rten  ko kontuen berri izateko, kofra-

diako kideek b atzar o rokorra  
egingo dute, bazkalordura arte. 
Izan  ere, o h itu ra r i  ja rra itu z , 
14:30ean, kofradiako 81 lagunek 
kofradiako areto nagusian baz- 
kalduko dute.

ERMITA BERRITUTA
Ja i giroaz gain, Eguzkierripako 
ja ie ta ra  doazenek A ndra M ari 
erm itaren berritutako itxura ere 
ikusiko dute. Izan ere, aurten ermi
taren hormak eta sakristia kon
pondu egin dituzte. Horren hari- 
ra, Adrian Abarrategik jakinara
zi digu bereziki Jesus Zabala ibili 
dela lanok egiten eta esker ona 
eman nahl diola kofiradiaren ize- 
nean. E ta erm itaz gain, erm ita
ren  inguruak ere txukun ipini 
dituzte aurten. Kasu horretan, 
Udalak, besteak beste, jarleku  
berriak  ipini ditu, herrita rren  
erabüerarako.

H orren guztiorren ondorioz, 
eta eguraldiak laguntzen badu, 
paraje ezin hobea izango da Eguz
kierripako Andrà M ari erm ita 
asteburuan joan eta bisitatxo bat 
egiteko.

BOTEPRONTOAN/ Esteban Altuna * Eguzkierripako auzo alkatea

“Nire ustez, Aramaion gehien ahaztu duten auzoa 
da Eguzkierripa; gu beti gara azkenak”

A ramaioko auzoetako ibübi- 
ZA dearekin jarraituz, Eguz- 

X A J i i e r r ip a  dugu berbagai 
oraingo honetan. Esteban Altu
na da hango auzo alkatea. Andrà 
M ari erm itan izan da gure zain, 
auzoko kontuak esateko:

E gnzk ierripan  bizi zara, ba ina  
jaiotzez e re  hangoa zara?
Ez. Gasteizen jaio nintzen, 
A rrasatera joan ginen bizitzera 
eta oratngo irailean 16 urte 
egingo ditugu Eguzkierripan 
bizitzen. Araneko antzinako 
argi-errotan bizi gara. Errota 
hori hemengo baserrikoek eta 
aram aioarrek elkarte moduan 
erabiltzen zuten eta orain 
etxebizitza da.
A lkate zaren  aurreneko 
ald ia da?
Bai. Hauteskundeak egin 
genituen, baina ez dira oso 
hauteskunde demokratikoak 
izaten, auzotarrek lehenagotik 
erabakita dutelako zein izango 
den hurrengo alkatea. (Barre) 
E ta  pozik zaude, ala...?
Bai. Ahal duguna egingo dugu. 
Edozelan ere, guk ez dugu 
botere exekutiborik, Udalaren 
eta auzoaren arteko bitarteka- 
riak  besterik ez gara.
G aur egun zein egoeratan dago 
E guzk ierripa?
'Nire ustez, Aramaion gehien

ahaztu duten auzoa gara.
Edozer egiten dela ere, gu 
azkenak gara. Adibidez, 
errepideak egin zituztenean gu 
izan ginen azkenak eta sanea- 
mendu, gas eta u r  kontuei 
dagokienez, oraindik egin barik 
ditugu. Hain zuzen ere, azken 
h iru  lan  horien gaineko 
proiektua aurten  egin behar 
dute. Espero dezagun hori 
hórrela izatea, eta ea datorren 
urtean lanak hasten diren. 
Horiez gain, zelntzuk d ira  auzo- 
a k  d itu en  b e h a r  nagusiak?  
Bueno, garrantzi txikiagoko 
lanak ere badaude: errepideak 
zaindu, konponketa txikiak 
egin... baina lehenengo esanda- 
ko h iru  lanak egitea lortu  behar 
dugu orain.
A u zo ta rren  a r te a n  ondo kon- 
pon tzen  zarete?
Bai. Giro ona dago. Askotan 
egiten ditugu auzo lanak bide

“Saneamendu, 
gas eta ur 

kontuak oraindik 
egin barik 

ditugu”

''Ez dakit esaten 
zenbat, baina ia  
baserri guztietan 

dago mutilzahar bat 
baino gehiago”

bazterrak garbitzeko eta 
halakoetarako, eta alde horreta
tik  ondo konpontzen gara gure 
artean. Eguzkierripan falta 
dena da auzorako elkarte bat 
edo halako zerbait. Aramaion 
auzo guztietan dago halako bat, , 
eta hemen ez.
E ta  g a u r  eg u n  n o n  e lk a rtzen  
zare te , bada?
Normalean hemen, erm itan.
Hain zuzen ere, horixe izango 
zen leku aproposa elkartea 
egiteko, baina...
E g u z k ie rrlp a ri zelako  e to rk i-  . 
z u n a  I k u s te n  d io z u ?  (E tx e  
gehiago egingo d ituzte ...)
Ez dut uste etxe gehiago egingo 
dutenik. Azken urteotan, geu ,  
izan gara etorri garen azkenak. 
Hori bai, Eguzkierripan gerta- 
tzen dena (bueno, Eguzkierripan 
eta orokorrean, Aramaio osoan) ,  
zera da: mutUzahar piloa 
dagoela. Ez dakit esaten zenbat, 
baina ia baserri guztietan dago 
bat baino gehi^o .
B ada, n e s k a z a h a rre n  au tobu- 
sen  bat-edo a n to la tu  b eh a rk o  
duzue, ala?
(Barre) Ez pentsatu. Horren 
gainean berba egin dugu 
askotan. M utilzahar gehienak 
nagusiak dira, orduan... Neska* 
zaharrak ez daude horrenbeste. -  
H ortaz, e san d a  u tz ik o  dugu, ea  
n o rb a it  an im a tz e n  den ...


